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Antalet medlemmar i klubben har varit 109 st. Dessa har varit fordelade i åldrarna 6-86
år och både unga, äldre och foräldrarhar varit aktiva och hjälpt till i verksamheten.
Antal avlossade skott under åtret är ca. 1 15.000 stycken.
Styrelsen har under året haft 9 styrelsemöten.

Klubben representerades av 3 s§ttar vid Swedich Cup i Sävsjö som pågår under 3
dagar. Detta dr en tävling med ca. 600 deltagare från många länder, Alla 3 sköt bra och
kom på den bästa halvan av de 70 startmde under alla dagarna. Victor Lindgren vann2
av grundomgångarna och blev 4:a i en. Han blev även segrare i 2 av finalomgån garrra
och 4:a i en. Dessutom blev han utsedd till tävlingens bästa skytt i sin klass. Victor och
Frans Rasmusson blev även segrare i 2 av lagtävlingarna och 2:a i den ena.
Victor har efter denna tävling blivet uttagen i juniorlandsaget for EM-tävling i Polen.

Totalt så startade l4l st i arets Sjöbosmäll. 115 startade i Sjöbosmällen och24 av dessa
startade också i veterantävlingen. Veterantävlingen lockade 47 startande. För klubbens
del så vann Theodor Johansson Björk klass Lsi 13 med Emilia Malmgren som 3:a. Åke
Jönsson blev 3:a i Veteran och laget i Mini-13 vann. I klasserna Mini och Lsi 11

uppnådde Helmer Gröndahl och Ernst Lillås Björk bland de bästa resultaten.

Vid Skyttiadens Regionsfinal deltog 4 s§ttar fran klubben. Victor Lindgren vann klass
L 15 och Theodor Johansson Björk hade 5:te bästa resultat i Lsi 11. Båda dessa blev
därmed klara for Riksfinalen i Umeå. Även Frans Rasmusson fick en plats.



Sparbanken Syd Open ar 3 anmälda. Bäst lyckades Ernst Lillås Björk med en andraplats
i Lsi 11.

DM ftir Juniorer i Christianstad åir 2 anmälda.Iza Svensson vann klass DJ C och Philip
Hansson blev 3:a i HJ B och dessutom 3:a i finalen.

3 s§ttar iir med i Sparbanken Skånes Cup i Kävlinge. Detta resulterade i2 tredjeplatser
genom Liam Roos i klass 11 och Åke Jönsson i klass Veteran sitt.

Vid sportlovss§ttet deltog 87 ungdomar.

Victor Lindgren deltar i EM som går i Wroclaw, Polen. Vid fiirsta dagens tävling kom!- 
han på 3:dje plats i grundomgången och på S:de plats i finalen.

S§ttiadens riksfinal i Umeå hade 3 startande från klubben. Bäst resultat uppnådde
Victor Lindgren i klassen 15 stå där han segrade i grundomgången och även vann
finalen. Theodor Johansson Björk kom på en hedrande 11 plats i 11 sitt bland 48
startande.

I Skåneserien for sittandelag kom laget på en 3:dje plats.

F'öreningen kompletterar med två nya tavlor så vi i dag har tjugo stycken. Två av de
gamla blir också uppgraderade så det i dag finns fura stycken med falling target.

Många av vårens externa tävlingar blev inställda p.g.a. Coronaviruset. Även klubbens
s§tte fick ett minskande deltagarantal och avbröts sedan i förtid.

\v. Årets DiscosmäIl lockade 29 deltagare. Mångabraresultat uppnåddes.

Victor Lindgren har vid ett antal tillftillen representerat Sverige i landskamper.

v Året har präglats av pandemin vilket lockat fram andra tävlingsforrner där dessa skjutes
på hemmabanor.

Åtta av klubbens medlemmar deltar i Rottne Industri Cup som skjutes som
hemmabanetävling p.g.a. pandemin. Bäst lyckades bröderna Elliot och The Szczekocki
som belade en 4:plats i Lsi 11 och en 7:de plats i Mini.

Nationellt SM skjutes också på hemmabana och där deltar fem s§ttar från klubben.
Bäst i grundomgången lyckades Åke Jönsson med en 7:de plats i Vet Sim med 421,8
och Berne Svensson med en 13:de plats i Senior Sim på 422,2 poäng. I finalen blev det
for Åke en 8:de plats och for Berne en 1S:de plats.



Veterantävlingen som skjutes på olika foreningars banor under året har lockat en del
deltagare från foreningen men även här har det blivet inställda träffar.

Vid Ystads idrottsjournalisters omröstning om sydöstra Skånes främsta idrottsutövare
kom Victor Lindgren på en 7:de plats.

Under våren har ÖvediÖstraby fortsatt med lånat av banan for siu luftgevärsskytte. Man
håller pä att bygga en ny bana som beräknas f?ifdig till höstens skytte 2020. Banan blev
fiirdig och togs i bruk då höstsäsongen började.

Trots allt som hänt under åretmed inställda tävlingar, desinficering av vapen, avstånd
mellan skyttar i lagen, hålla avstånd till varandra, tvättahänderna ftire och efter skyttet
så har vi tyckt att det har fungeratbra.Den2l december meddelar kommunen att man
stänger ner alla kommunala lokaler for ftireningsverksamhet till den2|januari 2021.
Vi hoppas att202l skallbli ett bättre år fiir s§tte så vi kan ffi hålla igång vår
verksamhet.
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